

မိဘများအတွက် စာဖတ်ရှုခြင်းဆိုင်ရာစစ်တမ်းကောက်ယူခြင်း (SRI) လမ်းညွှန်

စိစစ်ချက်များသည် ကျောင်းသား၊ မိဘ နှင့်ဆရာများအတွက် ကျောင်းသားတစ်ဦး တတ်မြောက်သင့်သော ပညာရပ်အဆင့်သို့ ကျွမ်းကျင်တတ်မြောက်မှု ရှိ မရှိနှင့် ကျောင်းပြီးသည့်အခါ ၂၁ ရာစုအတွက် ကောင်းစွာ ပြင်ဆင်ထားနိုင်သည့် လမ်းကြောင်းပေါ်တွင် ရှိ မရှိကို အလွန် တန်ဖိုးရှိသော အခြေအနေပြ အချက်အလက်များ ပေးနိုင်ပါသည်။ အကဲဖြတ်ရလဒ်များသည် သင့်ကလေး၏ပညာသင် တိုးတက်မှု၏ သက်သေအတိုင်းအတာတစ်ခုကိုပေးပါသည်။



စာဖတ်ရှုခြင်းဆိုင်ရာစစ်တမ်းကောက်ယူခြင်း (SRI) ဆိုသည်မှာအဘယ်နည်း။

SRI သည် ကွန်ပျူတာသုံး စိစစ်ချက် ဖြစ်ပြီး အခြေခံ စာဖတ်ရှုခြင်းကျွမ်းကျင်မှုနှင့် ဖတ်ရှုနားလည်သဘောပေါက်ခြင်း နှစ်ခုလုံးကို တိုင်းတာပါသည်။ SRI သည် ကောလိပ်နှင့် လုပ်ငန်းခွင် အဆင့်စာပိုဒ်များမှ သိသာထင်ရှားသော စာလုံးအမှားများအား စာဖတ်ရှုခြင်းကို တိုင်းတာသည်။ စာဖတ်ရှုခြင်းအတွက် Lexile မူဘောင်ကိုအသုံးပြုခြင်းဖြင့် SRI မှစာသင်ကြားသူများမှ ကျောင်းသား၏ အတန်းကျွမ်းကျင်မှုလမ်းကြောင်းနှင့် ကောလိပ်နှင့် လုပ်ငန်းခွင်ဝင်ရင် အသင့်ဖြစ်မှု၊ လမ်းညွှန်ချက်များ ခွဲခြားနိုင်မှု၊ ဦးတည်ထားသော လုပ်ငန်းဆောင်တာများ စီစဉ်မှုနှင့် လုပ်ဆောင်နိုင်သော အချက်အလက်များဖြင့် တာဝန်ခံမှုပြသခြင်းတို့အား မှန်းဆနိုင်ပါသည်။



ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် မည်သည့်အချိန်တွင် စာမေးပွဲဖြေဆိုရမည်နည်း။

SRI ကို စာဖတ်ရှုခြင်း ဥပဒေ အကျုံးဝင်သော ၆-၁၂ တန်း ကျောင်းသားများအား စစ်ဆေးပါသည်။ စာဖတ်ရှုခြင်း ဥပဒေ စစ်ဆေးမှုကာလသည် ဆောင်းဦးနှင့် နွေဦးကာလတွင် ခြောက်ပတ် ကြာမြင့်ပါသည်။

စာမေးပွဲကာလ

စာမေးပွဲကာလအတွင်းတွင် သင့်ကျောင်းသားများအား အချို့နေ့များတွင် စာမေးပွဲစစ်နိုင်ပြီး အချို့နေ့များတွင် စာသင်နိုင်ပါသည်။ ကျောင်းသားများမှ တစ်ချိန်လုံးစာမေးပွဲမဖြေရပါ။ သင့်ကျောင်းသားအတွက် စာမေးပွဲနေ့ရက် အတိအကျကို သင့်ကလေး၏ ဆရာထံတွင် ဆက်သွယ် မေးမြန်းပါ။

ဆောင်းဦး	ဩဂုတ်လ ၂၂ ရက်- စက်တင်ဘာလ ၂၆ ရက်
နွေဦး ရာသီ	ဧပြီလ ၇ ရက်- မေလ ၁၆ ရက်

သင့်ကလေးအား ကာလတစ်ခုတွင် စာမေးပွဲတစ်ကြိမ်စစ်ဆေးမည်ဖြစ်ပြီး၊ သူတို့ အား အတန်းအလိုက် သတ်မှတ်ထားသည့်နေ့များတွင်သာ စစ်ဆေးမည်ဖြစ်ပြီး၊ ကာလတစ်ခုလုံးအတွက် မဟုတ်ပါ။ စာမေးပွဲတစ်ခုချင်းသည် ၄၀ မှ ၄၅ မိနစ် အတွင်း အဆင့်အပေါ် မူတည်၍ မိနစ် ၂၀ မှ ၄၀ ကြာမြင့်ပါသည်။ အမြဲစောင့်ကြည့်ခြင်းအတွက် ကျောင်းစာသင်နှစ်တစ်လျှောက်လုံး SRI မှ အုပ်ချုပ်နိုင်ပါသည်။ အသနားခံခြင်းစာမေးပွဲ အချိန်ဇယားအား သင့်ကလေး၏ဆရာနှင့်ဆက်သွယ်မေးမြန်းပါ။



ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် ရမှတ်များမည်ကဲ့သို့ ရမည်နည်း။

သင့်ကလေးသည် သူတို့၏ စာဖတ်ရှုခြင်းဆိုင်ရာစစ်တမ်းကောက်ယူခြင်း ဖတ်ရှုရန်အသေးစိတ် စာရင်း စာဖတ်ရှုခြင်းနားလည်သဘောပေါက်ခြင်းပေါ် မူတည်၍ **SRI Lexile** အမှတ် ရရှိပါမည်။ **SRI** စာမေးပွဲများသည် သင့်ကလေး၏ စာဖတ်နားလည်သဘောပေါက်ခြင်းအဆင့်၊ ဆရာများမှ ၎င်းတို့၏ဖတ်ရှုနိုင်စွမ်းကိုစိစစ်ရန်၊ သင်ကြားမှုများကို ထိုစိစစ်ချက်အရစီစဉ်၍ စာဖတ်ရှုခြင်း တိုးတက်မှုကို စောင့်ကြည့် တိုင်းတာနိုင်ပါသည်။



ဤရမှတ်များအားမည်ကဲ့သို့အသုံးပြုရမည်နည်း။

SRI စွမ်းဆောင်ရည် အဆင့်ကျွမ်းကျင်မှုအမှတ် အပေါ် မူတည်သော **SRI Lexile** အမှတ်များကို တစ်တန်းလုံးစာဖတ်ရှုခြင်း၊ အုပ်စုလိုက် စာဖတ်ရှုခြင်း၊ တစ်ဦးချင်းစာဖတ်ရှုခြင်း နှင့် နည်းပြဖြင့်စာဖတ်ရှုခြင်းစသဖြင့် စာဖတ်ရှုခြင်းကို အဆင့်သတ်မှတ်ပါသည်။ **SRI Lexile** အမှတ်များအား သင့်ကလေးငယ်သည် စာဖတ်ရှုခြင်းတွင် သက်ဆိုင်ရာ အတန်းအဆင့် သို့မဟုတ် အောက်တွင် ရှိနေသလားဆိုသည်ကို ဆုံးဖြတ်ရန်အတွက် သက်သေအတိုင်းအတာတစ်ခုအဖြစ် အကူအညီပေးနိုင်ပါသည်။



ထပ်ပေါင်းအချက်အလက်များ

စိစစ်ချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အခြား သတင်းအချက်အလက် များလိုအပ်ပါက၊ တာဝန်ခံမှု၊ သုတေသန၊ နှင့် အကဲဖြတ်ခြင်းဆိုင်ရာ ဝက်ဘ်ဆိုက် <http://dpsare.com> သို့ သွားရောက် ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်ကလေး၏ပညာရေး တွင်ပါဝင်ပတ်သက် ပေးရန် သင်ကိုတိုက်တွန်းပါသည်။ သင့်အိမ်မှာ သင့်ကလေးအတွက် သင်ကူညီပေးနိုင်သည့် နည်းလမ်းများအတွက်နှင့် စမ်းသပ် နေရာထိုင်ခင်းရရှိရန် သင့်ကလေး၏ဆရာမနှင့် ဆက်သွယ်ဖွဲ့ကြိုးစားရန် ကျေးဇူးပြုပြီး မနှောင့်နှေးပါနှင့်။

အထောက်အကူပြုမည့် အချက်အလက်များ ရရှိစေရန် အပါအဝင်- အောက်ပ <http://standards.dpsk12.org/standards-resources/> ဝက်ဘ်ဆိုက်သို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုရန် တိုက်တွန်း အပ်ပါသည်။

- နည်းပညာဆိုင်ရာမိဘလမ်းညွှန်
- အင်္ဂလိပ်စာလေ့လာသူများအတွက် သတင်းအချက်အလက်
- ကော်လိုရာဒို အစိုးရ အရင်းအမြစ်များ

စိစစ်ချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍သိလိုသည်များနှင့် မေးခွန်းများ ရှိပါက သင့် ကလေး၏ကျောင်းအား တိုက်ရိုက် ဆက်သွယ် ၍ဖြစ်စေ သို့မဟုတ် မိသားစုဝင်ဝန်ဆောင်မှုဌာန ဖုန်းနံပါတ် (၇၂၀) ၄၂၃-၃၀၅၄ ကိုဖြစ်စေ ဆက်သွယ်မေးမြန်း နိုင်ပါသည်။